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Készült az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlésének 2023. december 04-án 15:00

órakor tartott nyilvános ülésén,

Helye: az Ukrán Országos Önkormányzat székhelye (1065 Budapest, VI. Hajós u. 1.)
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Kormányos Alekszandra

Hartyányi Jároszláva
Szabó Jároszláva
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Faragó Galina
Dr. Stefuca Viktória

Szofilkánics Judit
Ladányi Sándorné
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Nincz Erzsébet
Rucskó Krisztina
Perecz László
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hivatalvezetőDr. Makai Márton
Szántó Evelin
Fotiadis Savvas

titkár
gazdasági vezető

Szabó Jaroszlava elnök asszony: 15: 08 órakor megkezdi a közgyűlést. Köszönti a testületet és
az új képviselőt. Felkéri Ignácz Viktóriát, hogy tegye le az esküjét.

Az elnök megállapítja, hogy a Közgyűlés a jelen levő 8 fő képviselő részvételével
határozatképes.
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A 2023. december 04-i ülésre jegyzőkönyv vezetőnek Szántó Evelint az ülés jegyzőkönyv
hitelesítőjének pedig dr. Stefuca Viktóriát javasolja megválasztani, éskéri, Oket nyilatkozzanak
a jelölésük elfogadásáról. A jegyzőkönyv vezetője és hitelesítője külön-külön „elfogadom”
kijelentéssel válaszol, ezután az ülésvezető szavazásraterjeszti a javaslatát:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy Szántó Evelint választja meg
jegyzőkönyv vezetőnek.

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy' dr. Stefuca Viktóriát választja
megjegyzőkönyn' hitelesítőnek.

109/2023. (12.04.i UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy Szántó Evelint
választja meg jegyzőkönyv vezetőnek.
(Szavazati arány: S igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

110/2023. (12.04.] UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy dr. Stefuca
Viktóriát választja meg jegyzőkönyv hitelesítőnek.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szabó Jaroszlava elnök asszony felteszi szavazásra a 2023.11.06-i közgyűlés hang és videó
rögzítésénekjóváhagyását.
111/2023. (12.04.)UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan jóváhagyja a 2023.12.04-i
közgyűlés hang rögzítését.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szofilkánics Judit: Elkészítettük az iskolai házirendet, kérem, nézzétek át és szavazzunk róla.

Hartyányi Jaroszlava: Ez csak a Nyíregyházi iskolára vonatkozik?

Dr. Makai Márton: Nem feltétlenül, hiszen mivel külön székhelyen vannak.

112/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy napirendbe foglalja a

Nyíregyházi Leszja Ukrajinka Ukrán Kiegészítő Nemzetiségi Nyelvoktató Iskola
tagintézmény házirendjének elfogadását.

(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Napirend előtti felszólalás:

Hartyányi Jaroszlava: Elmondta, hogy részt vett a nemzetiségi törvény megszavazásának a 30

éves évfordulóján- Soltész Miklós Államtitkár Úrfelszólalásakor, elmondta, hogy nagyon
sajnálja az egyes nemzetiségeket, mivel az a választások soránveszély fenyegeti őket, főleg az
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ukránságot. Ebből kiindulva javaslom, januárban tartsuk egy ülést, melyet a Soltész Miklós

hozzászólásainak szentelünk, hiszen nem engedhetjük meg, hogy az ukrán közösség veszélybe
kerüljön.
A gálakoncert nagyon hosszú volt, nagyon sok fellépő volt, de egy kicsit szomorúvoltam, hiszen

nem tartottam színvonalasnak a mi műsorunkat.

Ugy gondolom% Ix)gy ennél színvonalasabb műsort kellet produkálnunk, ezért kérem az UOÖ
elnökét, hogy ezeket közösen beszéljük meg a jövőben.

1. napirendi pont.

A 103/2023.' 11.06.) UOÖ sz. határozat visszavonása.

Hartyányi Jaroszlava: Ugy gondolom, hogy ha van egy éves terv, akkor ez a határozat nem
akadályozzaaz intézmények munkáját. Nem támogatom a határozat visszavonását. Ev elején kell
tervezni.

Fotiadisz Szavvasz: Részben igazad van, valamilyen szinten ellenőriznie kell az intézményt. De

nem mindig lehet cudni pontosan hogy, alakultaknak a kiadások évközben, hogyan drágulnak az
árak.

Grexa Liliána: Szerintem, ne vonják vissza a határozatot. Mivel minden évben majdnem
megegyező rendezvények vannak, így lehet tudni előre milyen költségekkel, jár, ezeket csak

megfelelően kell tervezni.

Grexa Liliána: Ha 200 000 Ft feletti teljesítés van akkor illik szerződést kötni, ezt egyébként

elvárják a BGÁ Zrt-nél is. Es ha mégis van oly

15:36 órakor Ladányi Sándorné érkezett
A Közgyűlés 9 képviselővel folytatódik

A képviselőtestület megvitatja, mely módon módisítják a határozatot.

113/2023. (12.04.) UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy támogatja
103/2023.(11.06.) UOÖ sz. határozat visszavonását.
(Szavazati arány: 0 igen szavazat, 9 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

a

2. napirendi pont.

Szkovoroda díj
jóváhagyása.

rendezvény és a fali naptár kiadáshoz kapcsolódó számlák
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Sipajlo Igor: Mint már tudják, pénteken kerül megrendezésre a „Skovoroda díj” átadása ésaz
„Az erdő dala” címűopera bemutatása. Ami e rendezvények költségét illeti, a színészek bérét

rendezvényszervezési cégen keresztül fizetnénk ki, mivel így egyszerűbb, mint, hogy külön-

külön minden szír_ésszel szerződést kössünk. Az opera ésa díjátadó gála összköltsége 1 600 000

Ftlenne.
Ezen kívül felmerült egy olyan ötlet, miszerint egy professzionális videofelvétel készüljön az

előadásról mely költsége az eddigi árajánlat szerint - 260 000 Ft lenne. Ezt kérem, vitassák meg,

éshozzák meg döntésüket.

Hartyányi Jaroszlava: Hány színészvesz részt illetve ennek menyi az összköltsége?

KormányosAlekszandra: 1 200 000 Ft.

Hartyányi Jaroszlava: Részletesen le kell írni a határozatban, hogy milyen összegek lesznek

kifizetve ésmire.

114/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja a következő
számlák kifizetését, melyek a „Szkovorodadíj” rendezvény lebonyolításakor keletkeznek a

MUKDK költségvetéséből:

előadó művészeti tevékenység - 800 000 Ft;
előadó művészeti tevékenység - 800 000 Ft;
videó film készítésre - 260 000 Ft;
(összesen 1 850 000 Ft.)

(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Sipajlo Igor: Van még egy pályázati project, még pedig „falinaptár kiadása” mely soránnagyobb
számlák keletkezhetnek, mint 200 000 Ft. PI. 350-400 ezer Ft- nyomtatás; 200-210 ezer Ft

tördelés, szerkesztés és fotózás.

115/2023. (12.04.) UOÖ sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja a következő

számlák kifizetését a falinaptár elkészítésére - 610 000 Ft összegben.
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Sipajlo Igor: A MUKDK maradványa kb. 2 millió Ft. Ezt kérem, vitassák meg, hogy mire

szánjuk.

116/2023. (12.04.)UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja a következő

görög-katolikus egyházi számlák kifizetését:
ószi tábor - 600 000 Ft;
„H010domor” - 120 000 Ft;
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Mikuľás ünnepség - 200 000 Ft;
Karácsony - 200 000 Ft;
(összesen 1 120 000 Ft.)

(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

117/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja a következő

számlák kifizetését:

Nyíregyházi egyházi parókia „Holodomor” -198 000 Ft és Mikulás ünnepség-
198 000 Ft.

(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Hartyányi Jaroszlava: Támogatással kapcsolatban a kérelmek először a pénzügyi bizottsághoz

kerüljenek benyújtásra. Illetve szeretném megjegyezni, hogy a MUKE a folyóirat támogatásán
kívül nem kapott semmi támogatást. Ezt szeretném, ha mindenki tudná.

3. napirendi pont.

A 94/2023. (09.19.) UOÖ sz. határozat visszavonása.

Szabó Jarozslava: A Közgyűlés a szeptemberi ülésen a következő határozatot hozta:

94/2023. (09.19., UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy a görög-katolikus és az
ortodox egyház G következő támogatásban részesüljenek:

Budapesti egyház: 2 millió Ft - terembérlés.

Ortodox egyház: 250 000 Ft - rendezvényszervezés.

A fenti határozat libás mivel terembérlést tartalmaz. Külön határozatban szükséges elfogadni a Budapesti
egyház támogatását
Kérem, vitassák meg ezt a kérdést és döntsenek a határozati javaslatról.

118/2023. (12.04.) UOÖ sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy hatályon kívül helyezi a

94/2023. (09.19) sz. UOÖ határozatot.
A döntés végleges. A véglegesség a döntés közlésével áll be.
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Határidő: azonnal
Felelős: elnök

4. napirendi pont.
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Magyarországi Ukrán Görög-Katolikus Egyház Alapítvány támogatási szerződésének

elfogadása.

Dr. Makai Márton: A Közgyűlés a szeptemberi ülésen 2.000.000 Ft támogatásról határozott a

Magyarországi Ukrán (Rjrög- Katolikus Egyház Alapítvány részére.Jelen előterjesztés melléklete a

támogatási szerzódes.

119/2023. (12.04.'1 UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyíílése úgy dönt, hogy jóváhagyja a

Magyarországi Ukrán Görög- Katolikus Egyház Alapítvány 2.000.000 Ft összegíí
támogatásáról szóló 2/2023. sz. támogatási szerződést.

A döntés végleges. A véglegesség a döntés közlésével áll be.

(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Határidő: azonnal
Felelős: elnök

5. napirendi pont.

Miniszterelnökségi2023.évi támogatói okirat módosításának elfogadása.

Dr. Makai Márton: Az Önkormányzat központi támogatási szerződését módosítani kell, hogy
szerepeljen benne támogatott intézményként a Magyarországi Ukrán Görög- Katolikus Egyház
Alapítvány.

120/2023. (12.04.)UOö sz. határozat:

Az Ukrán Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja a

szerződés módosításánakévi támogatásiMiniszterelnökséggel kötött 2023.
kezdeményezését annak érdekében, hogy szerepeljen a szerződés szakmai programjában
támogatott intézményként a MagyarországiUkrán Görög- Katolikus Egyház Alapítvány.

A döntés végleges. A véglegesség a döntés közlésével áll be.

(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Határidő: azonnal
Felelős: elnök

6. napirendi pont.

Budapest Hajós utca 1. belső festés.

Szabó Jaroszlava: A beküldött árajánlatok közül ez volt a legolcsóbb. Ezért kérem vitassuk meg

és döntsünk.

121/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
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Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja a Mojzi-Ép
Team Kft. cég árajánlatát.
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Határidő: azonnal

Felelős: elnök

7. napirendi pont.

2023. évben tartalékolt összegek felhasználásáról való döntés

Ladányi Sándorné: Csak a pénzügyi bizottság döntsön erről először.

Stefuca Viktória: A nyíregyházi hallgatókat szeretnénk elhozni a pénteki opera előadásra, így
erre szeretnénk kérni támogatást az önkormányzattól.

Ladányi Sándorné: A PÜEB ülésezett?

Stefuca Viktória: Nem, hiszen a két tag nem ért rá. A buszköltségen kívül könyvtárbővítésre,
könyvbeszerzésre is kérnénk némi támogatást illetve 3 eszközt is szeretnénk beszerezni az

egyetem részére- két mágneses tábla, vetítő, vetítővászon.

Ladányi Sándorné: Ugy gondolom, hogy Neked, mint tanszékvezetőnek ezt először a PÜEB
tagokkal kéne megvitatni, hiszen minden ilyesmit először a PÜEB elé kell terjeszteni.

Szofilkanics Judit: Ha azt szeretnénk, hogy a tanszék működjön, és jó híre legyen, akkor
természetesen támogatnunk kell és fel kell szerelni.

Stefuca Viktória: En az elnök asszony kérdésére válaszolok. Ha van rá lehetőség támogatnak,

ha viszont nincs akkor nincs.

Hartyányi Jaroszlava: Támogatom Viktória kérését. Hiszen a tárgyi eszközöket az
Önkormányzat vásárolja.

122/2023. (12.04.] UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja a

következő tárgyi eszközök beszerzését:
Személyszállítás költsége - 380 000 Ft;
Könyvtárbóvítés. könyvbeszerzés - 1 millió Ft;
Két mágneses tábla, vetítő, vetítóvászon — 500 000 Ft;
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szabó Jaroszlava: Szeretném javasolni, hogy januárban legyen egy kihelyezett ülést valahol.
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Hartyányi Jaroszlava: Szeretnénk tisztázni, hogy mennyi pénzünk maradt.

Fotiadisz Szavvasz: 4 millió Ft maradványunk van. Ezen kívül van még a kutatóközpontra
elkülönített pénz illetve a perköltségre elkülönített pénz is. Ezért is kellet összehívni ezt a

rendkívülit. Összességében 12 millió forintunk van.

Grexa Liliána: Javaslom, hogy mivel ez az első év, amikor az ukrán népátáll az régi naptárról
az újra a menekültek részérelegyen megszervezve egy meghitt családi karácsonyi ünnepség. Ez
egy szép gesztus lenne. Budapesten kívül lehet másnagyobb városokban is.

Sipajlo Igor: A MUKDK-nál is keletkezet maradvány kb. 2 millió Ft összegben. A karácsonyi

ünnepségen/vacsorán mi is gondolkodtunk. De nekem az volt a javaslatom, hogy az itt lévő

közeli kör részéreszervezzünk egy meghitt karácsonyi vacsorát. De az a baj hogy a közigazgatási

szünet miatt nagyon sokan bezárnak. Ami még probléma, az hogy 21-e után már nem tud

elfogadni számlákat a gazdasági osztály.

Grexa Liliána: Az a lényeg, hogy az előlegszámla legyen decemberi.

Fotiadisz Szavvasz: Csak a 70 %-át előlegként.

Sipajlo Igor: En Dem szeretném elkölteni a MUKDK összesmaradványát. Mivel a következőket
szeretném még Deszerezni:
- weboldal frissítés - 200 000 Ft
- könyvtár program - 200 000 Ft
- számítógép - 1 250 000 Ft

Kérem, vitassák meg és döntsenek.

123/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy a MUKDK
költségvetés évvégi maradványából 1 650 000-ot költ a következőkre.
- weboldal frissítés - 200 000 Ft;
- könyvtár program - 200 000 Ft;
- számítógép - 1 250 000 Ft;
(összesen 1 650 000 Ft)
(Szavazati arány: 9 igen szavazat, O ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szabó Jaroszlava: Kormányos Alexandra képviselő asszony javasolta, hogy állófogadást
rendezzünk a vendégek részéreaz előadás után, kb. 250 000 Ft összegben.

124/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja a

250 000 Ft összegű számla kifizetését az „Erdó dala” című opera utáni állófogadás
lebonyolítására.
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(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Grexa Liliána: Az Iskolai mikulásra van elkülönítve pénz?

Szabó Jaroszlava: Igen, Igor beszerezte az ajándékokat.

Sipajlo Igor: Mindegyik iskola diákja ésaz ukrán diaszpórához tartozó gyermek meg lett hívva
10-ére. Sőt ezzel kaocsolatban megbeszélésünk is volt az iskola vezetőivel. De ez azóta

számomranem érthető okok miatt megváltozott.

Szabó Jaroszlava: Az iskola diákjai mindenképpen részt kell, hogy vegyenek az ünnepségen,
méghozzá javaslom, készítsenek valamilyen programot is.

Atyafelszólalása -

125/2023. (12.04.) UOÖ sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja a

4 millió Ft összeget a karácsonyi eseménysorozat megszervezésére az UOÖ
költségvetéséből.

- 1 millió Ft - menekültek vacsora;
- 500 000 Ft - menekülteknek mikulás;
- 2 millió Ft - családoknak rendezvény ebéd;
- 500 000 Ft - egyebek;
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szabó Jaroszlava: Az Ortodox egyházi karácsonyi programok részéreszeretnénk kérni 199 000

forintot.

126/2023. (12.04.)UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyíílése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja az

ortodox egyház karácsonyi ünnepség támogatását 199 000 Ft összegben.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Szabó Jaroszlava: Szeretném megkérni a t. Képviselőket, hogy szavazzák meg az engem
megillető összeget, és záruljon le a per, hiszen a perköltség és az ügyvédek nagyon sok pénzt

visznek el az önkormányzattól.

Hartyányi Jaroszlava: Ha megnyered a pert, akkor megkapod. Mennyi pénzt is különítettünk

Kokas Szilvia: 4,5 milliót. De azt fel kellett szabadítani mivel februárba lesz a másodfokú
tárgyalás, ésazt mára következő költségvetésbe kell betervezni.
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KormányosAlexandra: Javaslom, fizessük már ki az elnök asszonyt, hiszen ennek semmi
értelme. Ezért a pénzért mennyi széprendezvényt tudtunk volna szervezni ez évben.

Hartyányi Jaroszlava: Énilyen alkuba nem megyek, bele ezt nem támogatom.

Szabó Jaroszlava: Eddig kb. 2 000 000 Forintot fizettünk ki erre az ügyre.

Fotiadisz Szavvasz: Nekünk egy olyan javaslatunk van, hogy év végén minden kedves
képviselő, minder- dolgozó kapjon egy vásárlási utalványt. E mellette, dr. Stefuca Viktória

jelezte. hogy bizottságoknak szüksége lenne, 1-1 lep topra. Ha ezeket támogatja, a t,

Képviselőtestület akkor kérem, szavazzanak.

127/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy a képviselő
testület minden tagja 58 000 Ft értékíí ajándékutalványban részesül.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

128/2023. (12.04.) UOÖ sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy az UOÖH,
MUKDK, ésa Leszja Ukrajinka Ukrán Kiegészítő Nemzetiségi Nyelvoktató Iskola dolgozói
23 000 Ft értékíí ajándékutalványban részestülnek.

(Szavazati arány : 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

129/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja, a

bizottságok illetve az alelnökök részérevaló lep top vásárlást.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Fotiadisz Szavvasz: Egy utolsó kívánság egy ide a pincébe elhelyezett kijelző vásárlása lenne,
hiszen ez megkönnyebbíti a képviselők munkáját.

130/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:

Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja, az
interaktív kijelző vásárlását az önkormányzat részére.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Grexa Liliána: Javaslcm, az Iskolának is legyen elkülönítve összeg az ez évi fennmaratott
költségvetésből.

HartyányiJaroszlava: Érdeklődni szeretnénk, hogy ki felügyeli a budapesti iskolaműködését?
Igaz-e az a hír, hogy nagyon kevés gyerek jár?
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Szabó Jaroszlava: En meglátogattam őket szombaton, és valóban kevesen voltak, ezért

szeretném, megkéri ez oktatási bizottságot, hogy a segítsék az iskola munkáját, hogy több

gyermekünk legyen.

Hartyányi Jaroszlava: Tehet igaz-e az az információ, hogy a beiratkozott gyerekek fele sem jár
az iskolába?

Grexa Liliána: En szülőként tudok beszámolni az utóbbi időkről. Tehát a budapesti iskolában

nem csak csütörtökön van oktatás, hanem kedden, csütörtökön illetve pénteken is. Részletekben
kiscsoportos oktatás van. Szülőkét én azt tapasztalom, hogy jól működik az iskola.

Hartyányi Jaroszlava: Javaslom, hogy februárban egy felmérést kell csinálni.

Szofilkanics Judit: Azért tűnhet, úgy hogy kevés a gyermekek létszáma, mivel mi tudás szerint
állítottuk összea csoportokat.

131/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyíílése egyhangúan úgy dönt, hogy jóváhagyja
500 000 Ft elkülönítését a Leszja Ukrajinka Ukrán Kiegészítő Nemzetiségi Nyelvoktató

Iskola részére.
(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

8. napirendi pont
Kutatóintézet intézményvezetó kijelölése vagy az intézet megalapításának elhalasztása.

132/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése úgy dönt, hogy jóváhagyja az

Kutatóintézet megalapításának elhalasztását
(Szavazati arány: 0 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Határidő: azonnal
Felelős: elnök

9. napirendi pont
Nyíregyházi Leszja Ukrajinka Ukrán Kiegészítő Nemzetiségi Nyelvoktató Iskola
tagintézmény házirendjének elfogadása.

Szofilkanics Judit: Ha sikerült átnézni és senkinek nincs kérdése, akkor kérem, szavazzátok
meg.

133/2023. (12.04.) UOö sz. határozat:
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Az Ukrán Országos Önkormányzat Közgyűlése egyhangúan úgy dönt, hogy elfogadja, a

Nyíregyházi Leszja Ukrajinka Ukrán Kiegészítő Nemzetiségi Nyelvoktató Iskola
tagintézmény házirendjét.

(Szavazati arány: 8 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 0 tartózkodás)

Hartyányi Jaroszlava: Mi ez a hirtelen eltávozás?

Dr Makai Márton: Január 14-el elhagyom az önkormányzatot, nagyon szépen köszönöm az

eddigi közös munkát. Decemberben elvégezzük, amit ég szükséges megcsinálni. Ami a

hivatalvezetői pályázatot illeti azt márkihelyeztük. Addig is Szavvász lesz a helyettesem.

Kokas Szilvia: Kifogjuk küldeni a 2024.évi költségvetést, és arra kérnénk titeket, hogy legyetek

szívesek alaposan étvizsgáin, és az észrevételeket írásban jelezni.

Szabó Jaroszlava elnök asszony: 17:38 bezárja az ülést.

Ladányi Sándorné: Mivel az előző ülésen nem voltam jelen, szeretnék érdeklődni, hogy az Igort
mi alapján fogadtátok el? Mi volt a megalapozottoka ennek?

Hartyányi Jaroszlava: Egyrészt nem támogatjuk a családi vállalkozást. Másrészt ne is értem a
kérdést, hiszen egyhangúan döntött a képviselőtestület.

za o

el
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iktória

Szántó Evelin

jegyzőkönyv vezető

jegyzőkönyv hitelesítő

Mellékletek:

Meghívó;

Jelenléti Ív;
Előterjesztés l. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 2. napirendi ponthoz;
Előterjesztés 3. napirendi ponthoz;

Előterjeszíés 5. napirendi ponthoz;

Előterjesztés 6. napirendi ponthoz;
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